
Mladen Ivanković Lijanović 
Pitanje postavljeno Vijeću ministara BiH: “Koliko je mlijeka povučeno iz prodaje i na koji 

način je ono zbrinuto odnosno uklonjeno? Vrijeme za koje tražim je veljača 2013. godine” 
 


